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Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het Statenlid: 
S. Tuinder d.d. 12-05-2020 

Onderwerp: Vrees voor  overstroming en over asbest  in  aangevoerde  grond  

Toelichting 

Aanleiding voor deze vragen is dat er in de Nieuwenhovenpolder onrust is ontstaan onder 
eigenaren van vakantiehuizen omdat ze vrezen voor een grotere kans op overstroming door 
veranderingen aan de dijk. 
Tevens is er zorg dat vakantiegangers het risico lopen om in aanraking te komen met asbest 
nadat er milieuonderzoek gedaan aan de aangevoerde grond voor een recreatiepark. Daarin 
is een hoog percentage asbest aangetroffen. De SP maakt zich zorgen of de veiligheid van 
bewoners en recreanten in dit gebied wel voldoende wordt gewaarborgd. 

De Statenfractie van de SP heeft hierover de volgende vragen: 

De situatie die zich voordoet, is dat recreanten rond De Zwarte Polder voorzien dat er een 
extra risico op overstroming is ontstaan door het weghalen van een deel van het 
dijkenpatroon. De regionale dijk is daar verwijderd voor een ingang naar het recreatiepark. 
De vraag is of de meerlagige veiligheid tegen hoog water wel voldoende wordt gewaarborgd. 

1. Is het college op de hoogte van de veranderingen in de dijk langs de Zwarte Polder? 
2. Is het college het met de SP eens dat die veranderingen de dijk minder stevig maken 

en invloed hebben op de meerlagige veiligheid? 
3. Is het college het met de SP eens dat het niet nodig zou moeten zijn dat eigenaren 

en gebruikers van nabijgelegen vakantiehuizen vrezen voor de waterveiligheid van 
1700 huizen en 7000 toeristen? Zo ja, kan de provincie een rol spelen in het 
waarborgen van de waterveiligheid? 

Openbare toegankelijkheid. 
4. Is het college bekend met de situatie waar hier de toegang tot een openbare weg 

(van het Waterschap) onmogelijk wordt en gebruikers hun toevlucht moeten zoeken 
tot het gebruik van privé terrein? 

5. Is het college ervan op de hoogte dat de toegankelijkheid van de route in het gedrang 
is nu er een flauw opgaande duinovergang wordt vervangen door een steile brug? 

6. Wil het college als deze informatie nog niet bekend is, alsnog onderzoeken of deze 
situatie hier veroorzaakt dat mensen die slecht ter been zijn of gebruikers van een 
scootmobiel de weg door deze ontwikkeling de weg naar het strand niet kunnen 
bereiken? Zo ja, kan het college deze ongewenste situatie kunnen voorkomen? 
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Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het Statenlid: 
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Onderwerp: Vrees voor overstroming en over asbest in aangevoerde grond 

Voorgeschreven in de Nota Ruimte is dat er voor natuurgebieden binnen de Ruimtelijke 
Hoofdstructuur een “nee, tenzij-regime” geldt als het gaat om Natuurgebieden, Natura 2000-
gebieden. Bouwen binnen deze gebieden is niet toegestaan, tenzij er zwaarwegende 
argumenten zijn en voldoende wordt gecompenseerd (indicator Natuurcompensatie), 
vastgelegd in bestemmingsplan in kader van de Natuurbeschermingswet). 
Er wordt hier gebouwd (brug, schuilhuisjes etc.) nabij een natuurgebied, Natura 2000. 
Daarom onze vragen: 

7. Is hier wel voldoende rekening gehouden met voorschriften als het gaat om stikstof 
bij het bouwen? Het ‘ Nee tenzij principe” is hier niet toegepast. Klopt dit? zo ja is het 
college het met de SP eens dat dat wel zou moeten? 

8. Er is hier sprake van bouwen op een waterstaatswerk. Dat is bouwen in het 
kustfundament, maar wie bewaakt dat, dat is toch niet toegestaan? 

9. De functie van het huidige strand verdwijnt: Is het college het met de SP eens dat het 
ongewenst is voor bewoners en recreanten dat bij of in Natura 2000 gebied, 
natuurstrand verdwijnt en nu geëxploiteerd wordt? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat het college hier aan doen? 

10. Is het college ervan op de hoogte dat hier caravanplaatsen worden vervangen door 
bebouwing? Zo nee en zo ja, is het college het ermee eens dat dit gebeurt? 

11. Zo ja, is het college het met de SP eens dat het grootschalig verwijderen van 
caravanplaatsen ongewenst is om reden dat ook de vaste gasten of andere toeristen 
die in caravans willen verblijven in Zeeland op vakantie moeten kunnen gaan? 

12. Dit en het feit dat bij Nieuwvliet 865 camperplaatsen ingewisseld zijn voor 
bouwwerken stemt toch niet overeen met de Zeeuwse kustvisie waar zo hard aan 
gewerkt is? 

Zorgen en vragen over het storten van asbesthoudende grond in Nieuwvliet. 
13. Er is melding gedaan van het storten van asbesthoudende grond en asbestvervuiling 

op het Roompotpark in Nieuwvliet, wat in aanleg is, is het college ervan op de 
hoogte? Zo ja, gaat GS er actie op ondernemen? 

14. Is GS ervan op de hoogte dat er in oktober 2019 hierover een WOB verzoek is 
gedaan? 

15. Is GS het eens met de SP dat grond op een vakantiepark niet asbesthoudend moet 
zijn, zodat hier geen toekomstige vakantiegangers aan bloot gesteld worden? 

16. Is GS met de SP van mening dat het nodig is hier na te gaan wat de rol van de 
betrokken partijen is en of de RUD hier haar controlerende en handhavende rol goed 
heeft vervuld? Zo ja waarom, zo nee, waarom niet? 
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Schriftelijke vragen conform art. 44 van het reglement van orde van het Statenlid: 
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Onderwerp: Vrees voor overstroming en over asbest in aangevoerde grond 

Al deze vragen gaan over zorgen om veiligheid van bewoners en recreanten. 
De SP wil weten in hoeverre het college de regie wil en kan nemen om de veiligheid van 
bewoners en recreanten te waarborgen. 

17. Wat kan de Provincie doen aan het bevorderen van veiligheid als het gaat om 
behoud en het bevorderen van meerlagige waterveiligheid? 

18. Ziet de Provincie een rol voor zich weggelegd om ook een schone grond te 
waarborgen op recreatieparken of in te grijpen als er vervuiling van grond wordt 
geconstateerd en daarover omwonenden te informeren? 

Volgens onderzoek van ABO Milieu bv is er met asbest verontreinigde grond -2112 
mg per kg- op de helft van het recreatiepark verspreid. 

19. Ziet de Provincie naar aanleiding van het milieuonderzoek waaruit blijkt dat 
asbesthoudende grond gestort is op een terrein van 25 ha, reden om hier nog nader 
onderzoek naar te doen en alsnog hierop tot maatregelen of handhaving over te 
gaan? 

Namens de SP-fractie, 
S. Tuinder 
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